
 
 

   

BRM.0012.9.4.2023 

 

Protokół  Nr  46/2023 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  18 kwietnia 2023 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 
 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

Czas z trwania posiedzenia  9.30 – 11.00.         
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli przedstawiciele klubów sportowych  

i organizacji sportowych. 

 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 45/2023 z posiedzenia Komisji z 21.03.2023 r. 

4. Spotkanie z przedstawicielami klubów i organizacji sportowych działających 

na terenie Miasta Inowrocławia i omówienie problemów w zakresie 

organizowania i uprawiania sportu w Inowrocławiu oraz przedstawienie 

pomysłów na rozwój sportu w mieście.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 45/2023 z 21.03.2023 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 45/2023 z 21 marca 2023 r. z posiedzenia 

Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Ad 4. Spotkanie z przedstawicielami klubów i organizacji sportowych 

działających na  terenie Miasta Inowrocławia i omówienie problemów w zakresie 

organizowania i uprawiania sportu w Inowrocławiu oraz przedstawienie 

pomysłów na rozwój sportu w mieście.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Powitał wszystkich gości i otworzył dyskusję.  
 

Przedstawiciel Klubu Sportowego „Karate”: 

Wniósł prośbę o zróżnicowanie finansowania na podstawie klasyfikacji sportu 

młodzieżowego.  
 

Przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedenastka”: 

Odniósł się do wypowiedzi przedstawiciela Klubu Sportowego „Karate”  

w kontekście sportu szkolnego. 
 

Przedstawiciel Inowrocławskiego Towarzystwa Tenisowego „Goplania”: 

Zgłosił prośbę, aby dotacje dotyczyły stricte szkolenia przez kluby inowrocławskie, 

a nie komercyjne stowarzyszenia, i żeby zwiększyć dostęp do bazy sportowej.  
 

Przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedenastka”: 

Poprosił, żeby orliki przyszkolne były zadaszone.  
 

Przedstawiciel Miejskiego Klubu Sportowego: 

Odniósł się do wypowiedzi przedmówcy pod kątem sportu szkolnego. Dodał, że 

w szkołach powinny być klasy sportowe. 
 

Przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedenastka”: 

Dodał, że istotne są również finanse, dzięki którym można byłoby zakupić dzieciom 

gadżety dla większej motywacji np. koszulki. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przyznał rację swojemu przedmówcy. Natomiast zasugerował, że przyczyna takiego 

stanu rzeczy sięga dużo wyżej niż w zakresie miasta. 
 

Przedstawiciel Inowrocławskiego Klubu „Kyokushin”: 

Nawiązał do poprzednich wypowiedzi i finansowania przez rodziców aktywności  

fizycznej.  
 

Przedstawiciel Klubu Sportowego „Akademia Piłkarska Reissa Inowrocław”: 

Powiedział, że Ośrodek Sportu i Rekreacji nie pozwala trenować i grać meczy na 

naturalnych boiskach do 15 kwietnia, ze względu na zły stan nawierzchni. Dotyczy 
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to boisk przy ulicach: Wierzbińskiego, Orłowskiej i Mątewskiej. Ponadto dodał, że 

kluby sportowe powinny współpracować z miastem.  
 

Przedstawiciel Inowrocławskiego Klubu „Kyokushin”: 

Zasugerował, aby udostępnić przyszkolne bazy sportowe dla klubów sportowych.  
 

Przedstawiciel Inowrocławskiego Towarzystwa Tenisowego „Goplania”: 

Zaproponował, aby zmniejszyć stawki w okresie wakacyjnym za wynajem kortów 

tenisowych w Solankach.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Powiedział, że w kwestii korzystania z boisk w Inowrocławiu porozmawia  

z Dyrektorem Ośrodka Sportu i Rekreacji.  
 

Przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „Czwórka”: 

Odniósł się do dyskusji tłumacząc, że bardzo ważna jest baza sportowa i współpraca  

z miastem, ze szkołami oraz z klubami. 
 

Przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedenastka”: 

Zasugerował, aby finansowanie sportu było podzielone na sport szkolny i sport 

klubowy. Dotyczy to płatnych SKS–ów w szkołach, ale z pieniędzy miejskich. 

Ponadto zapytał, co stanie się z orlikami, jeżeli skończą się umowy z animatorami 

w tym roku. Zaproponował również powrót gimnastyki korekcyjnej do szkół.   
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Podsumowując dyskusję oznajmił, że omówi z Prezydentem Miasta Inowrocławia 

temat optymalizacji wykorzystywania obiektów sportowych, dialog miasta z klubami 

oraz współpracę między nauczycielami, trenerami a miastem. Ponadto dodał, że 

w okresie jesiennym zwoła kolejne spotkanie z przedstawicielami klubów 

sportowych i organizacjami działającymi na terenie Miasta Inowrocławia.   

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

W tym punkcie żadnych spraw nie było.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 
Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 
Protokółowała 
 

/-/ Monika Kozioł 


